
 

Protokół z posiedzenia radnych wspólnych komisji rolnej, handlu, usług, budownictwa 

i gospodarki komunalnej, budżetowo-finansowej i planowania oraz oświaty, 

kultury, zdrowia i ochrony środowiska 

w dniu 25 stycznia  2022 r. 

 

Ad. 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Dembek Przywitał 

przybyłych radnych, Wójta Gminy, Z-cę Wójta.  Na podstawie listy obecności, na posiedzeniu 

obecnych było 12 członków Komisji co stanowi 80 % Sekretarzem komisji został Jerzy 

Leśniewski.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przyjęto porządek obrad w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji  

4. Wolne wnioski i informacje. 

5. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych 

Projekt uchwały w sprawach: 

a. przyjęcia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Biskupiec na lata 

2022-2033, 

b. uchwalenia zmian do budżetu Gminy Biskupiec na 2022 rok,  

c. udzielenie z budżetu Gminy Biskupiec pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej Powiatowi Nowomiejskiemu na dofinansowanie zadania 

inwestycyjnego pn.„ Przebudowa drogi powiatowej NR 1299 N gr. Woj. 

(Brodnica) – Krotoszyny – Szwarcenowo - dr. pow. Nr 1333N na odcinku 

Krotoszyny Wonna i drogi powiatowej Nr 1313N Iława-Karaś – dr. Nr 1299 N 

( Wonna)”,  

d. wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników 

i ich domowników oraz wprowadzenia Regulaminu określającego zasady 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i domowników,  

e. rozstrzygnięcia uwag złożonych do wyłożonego projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu usług zdrowotnych z ew. mieszkaniem 

właściciela na północnym brzegu jeziora Łąkorz w gminie Biskupiec, 



f. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu usług 

zdrowotnych z ew. mieszkaniem właściciela na północnym brzegu jeziora 

Łąkorz w gminie Biskupiec, 

g. ustalenia  wysokości  ekwiwalentu  pienionego  za  udział członków OSP w  

działaniach ratowniczych, akcjach  ratowniczych,  szkoleniach lub  ćwiczeniach  

Ad 2. Przyjęcie  porządku posiedzenia   

12 radnych głosowało  za przyjęciem porządku obrad   

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji   

12 radnych głosowało za przyjęciem  protokołu z poprzedniej komisji  

Protokół został przyjęty. 

Ad. 4. Wolne wnioski i informacje 

 Radny Andrzej Plichta zgłosił sprawę pogryzienia 2 saren przez bezpańskie psy na 

terenie Trzech Podków w Biskupcu. Wójt odpowiedział, że trzeba to zgłosić na policję.  

Radny Jerzy Leśniewski zgłosił problem wyblakniętego znaku stop w Łąkorzu, oraz  usuniecie  

dwóch drzew od drogi z wybudowania w Łąkorzu. Radny Damian Tudek zabrał głos  

i poinformował, że jakiś czas temu wnioskował, aby na zakręcie na Kamiennym Moście, 

postawić paliki drogowe, jest w tym miejscu niebezpiecznie. Zakręt jest nie widoczny.  

Radny Damian Tudek dodał, że brakuje też palików na drodze z Ostrowitego do Osetna oraz  

przy figurce w Ostrowitem. Radny Zbigniew Mróz dodał, że zgniły 4 paliki na wjazdach 

w Rywałdzku i czy planowane są remonty dróg szutrowych  w tym roku.   

Radny Dembek Jerzy, zabrał głos, aby w tych miejscowościach PGR-owskich, w których  

mieszkańcy zostali poszkodowani przez Balcerowicza w ramach zadość uczynienia, 

wyremontować im drogi. Wójt odpowiedział, że będą składane wnioski do drugiego naboru w 

ramach programu po PGR-rowskiego w planach jest remont dróg.  

Wójt dodał, że na liście oczekujących na dofinansowanie znalazła się droga przy ulicy 

Jesionowej w Biskupcu. Urząd czeka na  wycenę  remontu drogi  Ostrowite-Górale.   

Wójt poinformował, że w naborze, też będzie składany wniosek na remont drogi Wielka 

Tymawa-Osówko-Sumin-Mierzyn-Łąkorz,  

Wójt poinformował, że weszło w życie rozporządzenie dotyczące pracy zdalnej w związku  

z tym od poniedziałku do 28  lutego urząd będzie zamknięty dla petentów, sprawy będzie można 

załatwiać telefonicznie a opłaty będzie można wpłacać do banku. 

Radny Andrzej Plichta zapytał do  kiedy można składać oświadczenia majątkowe ? 

Z-ca Wójta odpowiedziała, że do 30 kwietnia.  

    



Radny Jan Manista zapytał czy mieszkańcy gminy mogą płacić za śmieci za cały rok. Wójt 

odpowiedział, że mogą.  

Radny Jan Manista dodał, że  droga za młynem w Piotrowicach jest do remontu, 40 % drogi 

jest w dobrym stanie reszta drogi się nie nadaje. Radny Piotr Łukaszewski, zapytał czy w 

związku z zaostrzeniami czy zmieniło się coś w kierunku terminów posiedzeń zebrań 

Ochotniczych Straży Pożarnych. Wójt odpowiedział, że  sami zdecydujecie.  

Radny Piotr Łukaszewski zgłosił, że jakiś czas temu informował o zapadnięciu nawierzchni 

drogi Krotoszyny-Wielka Wólka oraz zapadnięciu nawierzchni w Wonnie koło Ziemaru,  

dodał, że nie ma żadnych znaków, informujących o złym stanie drogi, kto wie  to wie,  ale jak 

ktoś  nie wie to jest niebezpiecznie.  

Radny Piotr Łukaszewski zapytał czy na drogę powiatową z Wonny na Radomno są jakieś 

pomyły. Wójt odpowiedział czekamy na ogłoszenie przetargu. Radny Jan Wiśniewski 

poinformował, że mieszkańcy w Podlasku Małym chcą, aby zamontować lampę. 

Ad. 5. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych    

Projekt  uchwały w sprawie: 

a. przyjęcia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Biskupiec na lata 2022-

2033 

Obecna na komisjach Skarbnik Beata Dudalska omówiła zmiany jakie nastąpił w budżecie. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 12 radnych, przy głosach 12 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Biskupiec na lata 2022-2033, 

b. uchwalenia  zmian do budżetu Gminy Biskupiec na 2022 rok, 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono  

W wyniku jawnego głosowania w obecności 12 radnych, przy głosach 12 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia  zmian do budżetu Gminy Biskupiec na 2022 rok, 

c. Projekt uchwały w sprawie udzielenie z budżetu Gminy Biskupiec pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej Powiatowi Nowomiejskiemu na dofinansowanie zadania 

inwestycyjnego pn. „Przebudowa drogi powiatowej NR 1299 N gr. Woj. (Brodnica) – 

Krotoszyny – Szwarcenowo - dr. pow. Nr 1333 N na odcinku Krotoszyny Wonna i drogi 

powiatowej Nr 1313 N Iława-Karaś – dr. Nr 1299 N (Wonna)”,  

 



Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 11 radnych, przy głosach 11 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła  

projekt uchwały w sprawie udzielenie z budżetu Gminy Biskupiec pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej Powiatowi Nowomiejskiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn.„ 

Przebudowa drogi powiatowej NR 1299 N gr. Woj. (Brodnica) – Krotoszyny – Szwarcenowo 

- dr. pow. Nr 1333 N na odcinku Krotoszyny Wonna i drogi powiatowej Nr 1313 N Iława-

Karaś – dr. Nr 1299 N (Wonna)”,  

Wyszedł  Witold  Grudzień  

d. Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i 

soboty przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenia Regulaminu określającego 

zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i domowników. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 12 radnych, przy głosach 12 za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników oraz wprowadzenia Regulaminu określającego zasady 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i domowników 

e. Projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia uwag złożonych do wyłożonego projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu usług zdrowotnych z ew. 

mieszkaniem właściciela na północnym brzegu jeziora Łąkorz w gminie Biskupiec, 

 Obecny na komisjach Urbanista Pan Rożen, poinformował, że wpłynęła 1 uwaga, która  

obejmowała zespół uwag do projektu  miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego,   

Uwagi, które wpłynęły są pozbawione podstaw merytorycznych, uwagi nadają się do 

odrzucenia, bo są bezpodstawne, uwagi nie  zostały uwzględnione w projekcie  miejscowego  

planu  zagospodarowania przestrzennego.  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 11 radnych, przy głosach 11 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały sprawie rozstrzygnięcia uwag złożonych do wyłożonego projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu usług zdrowotnych z ew. mieszkaniem właściciela na 

północnym brzegu jeziora Łąkorz w gminie Biskupiec, 

Wyszedł Stanisław Czajka   



f. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu usług zdrowotnych z ew. mieszkaniem właściciela na północnym 

brzegu jeziora Łakorz w gminie Biskupiec, 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 11 radnych, przy głosach 11 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenu usług zdrowotnych z ew. mieszkaniem właściciela na północnym brzegu jeziora Łąkorz 

w gminie Biskupiec, 

Wyszedł Stanisław Czajka   

g. projekt ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział członków OSP w 

działaniach  ratowniczych, akcjach  ratowniczych,  szkoleniach  lub  ćwiczeniach. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 12 radnych, przy głosach 12 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział członków OSP 

 w działaniach  ratowniczych, akcjach  ratowniczych,  szkoleniach  lub  ćwiczeniach.  

  Radny Jan Manista poinformował, że będzie przekazywał strażakom wszystkich  

jednostek  z terenu Gminy  10 %  dopłat ekwiwalentu za akcje ratownicze. 

 

Ad. 6 Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

   Protokolant         Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

 

       Anna Linowiecka                       Jerzy Dembek  

 

 


